

銘傳大學導師電子公報(第 056 號)

Ming Chuan University Class Advisor Electronic Bulletin

發文單位：學務處
Student Affairs Division

中華民國 107 年 12 月 21 日
December 21, 2018

適用月份：1 月份
Applicable Months: January
適用使用對象： 大學部
Intended Audience: Undergraduate

敬愛的導師您好：

Dear Class Advisors,

為預防學生藥物濫用，防制毒品滲入校園，落實春暉專案工作，請導師參考附件「春暉關懷學生」調查表關懷類別，若有疑似藥物濫用傾向學生，請填入調查表內，賡續關懷輔導。若無，則請勾選無需關懷學生。

In order to implement Chun Hui Anti-drug Project to prevent misuse and infiltration of drugs on campus, Class Advisors are required to pay attention to students following the attached "Chun Hui Care Roster". Please fill in the relevant information of any students suspected of misusing drugs, and continue caring for and counseling the students. If there is no suspected student, please check "No students required special care".

該調查表請於 108 年 1 月 4 日前交軍訓室春暉承辦人彙整，臺北校區陳連偉(分機：2439)，桃園校區賴睿成(分機：3272)，金門校區彭清樹(分機：7507)。

Please submit the survey to the responsible staff of Chun Hui Anti-drug Project in the Military Training Office before January 4, 2019: Mr. Chen, Lien-Wei on Taipei Campus (Ext. 2439); Mr. Lai, Jui-Cheng on Taoyuan Campus (Ext. 3272) and Peng, Ching-Shu in Kinmen Location (Ext. 7507).

另提供防制學生藥物濫用文宣資料-大麻篇如附件，請參考資料宣導。

"Promotion for Preventing Marijuana Use" is attached for reference.

敬祝

教安

學務處軍訓室 謹識

聯絡人：陳連偉(分機：2439)

107年12月21日

Respectfully,
Military Training Office of Student Affairs Division
Chen, Lien-Wei (Ext. 2439)
December 21, 2018